
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Szándékoznak-e biztosítani a magyar sertéstartók esélyegyenlőségét az uniós gazdákkal
szemben, a növekvő takarmányárak terheinek ellensúlyozásával?" címmel a Házszabály 91 .§-
a alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf József miniszter úrhoz .
A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

Fogadóórámon egyre gyakrabban találkozom olyan gazdákkal, akik a gabonaféléket Békés
megyében sújtó aszályos időjárás sodort nehéz helyzetbe . Panaszaik mellett, egyre erősebb
azok hangja, akik már a gabonatermesztőket ért kár utóhatásai, az állattenyésztést érintő
várható problémák miatt aggódnak .

Az aszály és az azt követő zavaros kárrendezés nagy valószínűséggel megdrágítja majd a
takarmánynövényeket és ezen keresztül a húsárakra is negatív hatást gyakorol . Több
gazdálkodó összefüggést vél felfedezni a károsult termelők magára hagyása és az emelkedő
uniós sertéshús behozatal között . Míg hazánkban hűtött húsárút hat hónapig lehet emberi
fogyasztásra felhasználni, ez az időtartam az Unióban csupán három hónap - állítják az
elkeseredett gazdálkodók . Magyarországot az utóbbi időszakban egyre inkább elárasztja az,
az egyébként is silány minőségű, burgonyán és állati eredetű tápon nevelt sertéshús, amit
előállítási helyén már csak kutyaeledelnek lehetne felhasználni, ám mi, magyarok még három
hónapig rágódhatunk rajta .

Tisztelt Miniszter Úr!

•

	

Milyen arányban változott a szocialista kormányok idején a hazánkban termelt és a
behozott sertéshús aránya?

•

	

Valóban van-e különbség a magyar és az uniós normák között az emberi fogyasztásra
szánt hús tárolási idejét illetően?

• Hogyan szándékoznak , egyáltalán szándékoznak-e biztosítani, elősegíteni a magyar
sertéstartók esélyegyenlőségét az uniós gazdákkal szemben, a növekvő takarmányárak
terheinek ellensúlyozásával?
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Tisztelettel várom válaszát .
Békés, 2007. május 21 .

	

Erdős Norbert
országgyűlési képviselő
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